

Miller Elementary School News



Principal: Radewin Awada
January 2017



Happy New Year



January



- ❖ 16.....No school, Martin Luther King Jr. Day
- ❖ 18.....Late Start-school begins 9:30 am
- ❖ 20.....PTA Movie Night 4:30-5:30 pm
- ❖ 23...PTA/Parent Technology Meeting 2:00 pm
- ❖ 27...Half Day – students dismissed at 11:45 am

Keep Warm



At this time of the year, it's important to make sure that your children are properly dressed for the cold weather. Students should dress in layers on cold days. The students will go out for recess on most days. They can have lots of fun if they are dressed appropriately for the weather.

Office School Hours



Students should not arrive before 8 am. There is no supervision. Breakfast is served from 8:00 – 8:25 a.m. First bell rings at 8:35 a.m. and instruction begins at 8:40 a.m. Children entering school after 8:45 a.m. are considered late and must sign-in at the main office by a parent. Dismissal is at 3:35 pm. (Half-day dismissal is at 11:45 am). Students must leave school promptly at 3:35. Supervision ends at 3:50. Dismissal: All 1st & 2nd grade students are to be picked up from the Cafeteria. Kindergarten students will be picked up from the classrooms by a parent or guardian.



Main Office# 827-6850 Attendance# 827 -6851 Fax# 827 - 6855

Future PTA Events and Parent Volunteerism



- ❖ 2-6-17...PTA Monthly Meeting at 2:00 pm
- ❖ 3-3-17...PTA Movie Night 4:30-5:30 pm
- ❖ 3-6-17...PTA/Parent Technology Mtg 9:00 am

All Miller Teachers welcome Parent Volunteers in their classroom. Time spent in your child's classroom during the school day is priceless. The effects are profound and resonate for years to come. Be a difference maker and volunteer in the classroom and school. We look forward to having you! Thank YOU PTA moms and dads for making Miller the special school it is, your continued efforts make a world of difference.

A message from the desk of Mr. Awada



I want to take this opportunity to wish my Miller families a happy and healthy new year. I hope you had a wonderful and restful break. The children have transitioned smoothly into their academic routine. With that said, the Northwest Evaluation Association (NWEA) will begin this week. The purpose of the assessment is to determine what a student knows and his or her level of academic knowledge in reading, science, language and science. Data is gathered and can be measured to determine growth. Teachers then can use this data to adapt instruction where needed. Please ensure students use MyON and Mobymax daily to prep for NWEA



Principal: Radewin Awada
January 2017

Miller Elementary Policy and Procedures



Attendance /Absence Policy

Consistent and timely attendance to school is critical and enhances your child's educational experience and vastly improves their chances of success. Excessive absence may be referred to the court system. Avoid removing students from the classroom during the school day. Avoid making doctor and dental appointments during the school day.

If your child is unable to attend school, please contact the school office at: (313) 827 – 6851 before 9:00 am.

When calling, parents should give the following information: student and teacher name, grade, reason for and length of absence.

When the student returns to school, it is his or her responsibility to check with teachers for missed work. If a student will be absent for more than two days, please contact the teacher to make arrangements for homework to be picked up from the office. Homework will be ready for pick up the following school day by 3p.m. Weekly lesson plans and daily homework are posted on the teacher blog.

Visitors & Class Interruptions

Our goal is to limit class interruptions as much as possible so that students are not distracted from their academic learning. Therefore, all visitors must check-in to the office upon entering the school. NO Exceptions!

Late-arrival

Parents/guardians are required to sign students in the school office. Students will not be allowed a pass to enter class without a parent signature.

Early-release

The office will not call students down early to wait for parents to arrive. When it becomes necessary for your child to leave the school due to illness or injury, a parent will be called. If a parent cannot be reached, a person designated on the child's emergency card will be contacted. The person picking up the student must report to the office to sign the student out. There is no student check-out after 3:00 p.m.

Student Lunch Hour

Grades K & 1 – 11:15 to 11:45

Grades 2 & 4 – 11:50 to 12:20

Grades 3 & 5 – 12:25 to 12:55



Illness & Medication

Students should stay at home if they are throwing up, fever over 99 degrees, strep throat, pink eye and any type of rash (may not be in school without consent from a doctor).

Parents must notify the school office if their child has conditions such as allergies, diabetes, or asthma, so proper measurements may take place.

No child is to carry any prescription or over the counter medication in school. The office staff will administer any medication only with a "Medication Authorization Form" that is available in the main office.

Lost & Found

Parents must check the Lost & Found weekly that is located near the cafeteria. Any items not claimed within a certain time will be donated.

Celebrations and Snacks

Classroom snacks are limited to fruits or vegetables. Each teacher has her/his own preference for celebrating student birthdays and holidays. NO CUPCAKES or food is allowed in the classrooms. It is important to ask your child's teacher's preference when planning for how to help your child celebrate his or her birthday at school.

Miller Blog

For updates and school news checkout our website: miller.dearbornschools.org

Remind

Send short code text in body of message @8276850 to the number 81010. You'll receive a welcome text from Remind.

Miller Elementary

**Congratulations to the Following
Grade K-2**

**Students Of the Month
December**

Mrs. Baskin

Mrs. Drabczyk

Mrs. Mroue

Mrs. Mehrhof

Mrs. Donelson

Mrs. Hauck

Mrs. Klan

Mr. Hammoud

Mrs. Nagi

Ms. Fredrick

Ms. Harrison

Mrs. Mills

Mrs. Youssef

Noor Abubaker

Noor Fakh

Malak Hammoud

Ayah Saleh

Nisreen Alqwari

Mariam Chehab

Mahir Alhajjaji

Nadeen Ahmed

Zeinab Alqadri

Aymen Almujaheed

Leena Abdulshafi

Areej Sarhan

Mohamed Sawsi

Rademin Awada

Principal-Miller Elementary

Miller Elementary

Congratulations to the Following

Grades 3-5

Students Of the Month

December

Mrs. Bridgeman

Mrs. Elkadri

Ms. Hammoud

Ms. Mikho

Mrs. Beydoun

Mrs. Beydoun

Mrs. Hammoud

Mrs. Lashchuk

Ms. Moukalled

Mrs. Alsabahi

Mrs. Burgess

Ms. Seyam

Mrs. Traicoff

Science

PE

Music

Art

Alaa Saeed

Lana Jawhar

Mohamed Aldabashi

Mohammed Alhassan

Ranae Harden

Nashiya Gooba

Tamani Almaweri

Kelly Burke

Haithem Ali

Manar Abubaker

Layan Sannan

Ali Jaafer

Walaa Elhawli

Marwe Saleh

Anthony Smith

Layan Sannan

Shatha Albadani

Rademin Awada

Principal-Miller Elementary

Miller Elementary

Congratulations to the Following
Grade K-2

BucketFillers for the month of December

Mrs. Baskin

Mrs. Drabczyk

Mrs. Mroue

Mrs. Mehrhof

Mrs. Donelson

Mrs. Hauck

Mrs. Klan

Mr. Hammoud

Mrs. Nagi

Ms. Fredrick

Ms. Harrison

Mrs. Mills

Mrs. Youssef

Ali Mcheik

Ghaida Alsanief

Mahdi Alatiyah

Kauther Alhilifi

Ammar Saleh

Yahya Hammoud

Amira Mackie

Abraham Fittahy

Dawlah Mahfal

Zeinab Jawad

Kamal Gelan

Waseem Albanna

Kamar Aloqla

Rademin Awada

Principal-Miller Elementary

Miller Elementary

Congratulations to the Following Grades 3-5 BucketFillers December

Mrs. Bridgeman

Mrs. Elkadri

Ms. Hammoud

Ms. Mikho

Mrs. Beydoun

Mrs. Hammoud

Mrs. Lashchuk

Ms. Moukalled

Mrs. Alsabahi

Mrs. Burgess

Ms. Seyam

Mrs. Traicoff

Art

Desti Proshek

Alaaaldeen Aladwer

Rabab Alzergani

Youssef Saleh

Ridha Alatiyah

Ebrahim Alaqel

James Hansen

Ali Aljahmi

Maram Althalaya

Laiyah Said

Muna Ali

Phillip Nguyen

Zeinab Nabhan

Rademin Awada

Principal-Miller Elementary

رؤيتنا - الطلاب أولاً - إلهام، تثقيف، إحتفال بالإنجازات

نشرة مدرسة ميلر الابتدائية

نتمنى لكم عاماً سعيداً
مدير مدرسة ميلر، السيد رضوان عواضة

مشاريع لجنة الأهالي/المعلمين

الآتية وتطوع أهالي الطلاب

- 6 شباط (فبراير) إجتماع اللجنة الشهري 2:00 ب.ظ
- 3 آذار (مارس) ليلة مشاهدة فيلم 4:30-5:30 مساء
- 6 آذار دورة التكنولوجيا للأهالي 9:00 صباحاً

ترحب جميع المعلمات بتطوع الأهالي في صفوفهم. إن الوقت الذي تقضوه في صف أولادكم خلال الدوام مهم جداً لولدكم. أثره عميق وله صدق للسنوات القادمة. كن صانع الفرق وتطوع في الصف والمدرسة. نتطلع لتطوعكم في المدرسة. نشكر آباء وأمهات مدرسة ميلر في جعل ميلر مدرسة مميزة، بجهودكم المستمرة ستجعلون عالماً في التميز والإختلاف.

رسالة من السيد عواضة

أود أن اغتنم هذه الفرصة لأتمنى لعائلات مدرسة ميلر السعادة والعافية في العام الجديد. كما أتمنى أن تكونوا قد أمضيتم وقتاً سعيداً وممتعاً مع أولادكم في عطلة الشتاء. لقد إستعاد الطلاب نظام الأكاديمي المعتاد. سوف نبدأ هذا الأسبوع إختبار نورث ويس للتقييم (NWEA) الذي يهدف إلى تحديد معرفة الطالب، ومستوى معرفتهم الأكاديمية في القراءة، العلوم، اللغة والعلوم. سوف تجمع المعلومات ويتم تقييمها لتحديد النمو الأكاديمي. سوف يستخدم المعلمات هذه النتائج لتعديل الدروس حسب الحاجة. يرجى حث الطلاب على استخدام مواقع

MyOn and Mobymax

يوميّاً للتحضير لهذا الإختبار.

نشاطات شهر كانون الثاني (يناير):

- 16 المدرسة مغلقة، يوم مارتن لوثر كينغ
- 18 بدء دوام متأخر، الساعة 9:30 صباحاً
- 20 تقييم لجنة الأهالي/المعلمين ليلة مشاهدة فيلم
- 23 لجنة الأهالي/المعلمين/ دورات في التكنولوجيا للأهالي الساعة 2:00 ب. ظ
- 27 نصف دوام - ينصرف الطلاب 11:45 ق.ظ

إرتداء الملابس الدافئة

في هذا الوقت من السنة، من الضروري جداً أن يرتدي الأولاد ملابس ملائمة للطقس البارد، سوف يخرج الطلاب إلى الملعب معظم الأوقات، لذا يجب أن يرتدوا ملابس دافئة كي يستمتعوا عند الخروج إلى الملعب ولايشعروا بالبرد.

دوام المدرسة

يجب أن لا يصل الطلاب قبل 8:00 صباحاً، لا يوجد مراقبين. يقدم الفطور في الكافتيريا من 8:00-8:25 صباحاً. يقرع الجرس الأول 8:35 صباحاً، ويبدأ التدريس 8:40. إن دخول الطلاب إلى المدرسة بعد 8:45 يعتبر تأخيراً، ويجب الدخول أولاً إلى المكتب الرئيسي للمدرسة برفقة الأهل. وقت الإنصراف الساعة 3:35 بعد الظهر. (أيام النصف دوام ينصرف الطلاب 11:45 صباحاً). يجب أن ينصرف الطلاب 3:35 تماماً، تنتهي المراقبة 3:50. يجب إستلام طلاب صفوف الأول والثاني من الكافتيريا. يجب على الأهالي أخذ طلاب الروضة من صفوفهم.

فاكس: 827-6855

الغياب: 827-6851

أرقام تليفونات هامة: المكتب الرئيسي: 827-6850

رؤيتنا - الطلاب أولاً - إلهام، تثقيف، إحتفال بالإنجازات

نشرة مدرسة ميلر الابتدائية

***** وداعاً لعام 2016- مرحباً بالعام الجديد 2017 *****

نتمنى لكم أعياداً مجيدة وكل عام وأنتم بخير مدير مدرسة ميلر، السيد رضوان عواضة

قانون الحضور/ الغياب

إن الحضور بشكل إستمراري ومنضبط ضروري جداً في تطوير تجربة ولدكم العلمية تحسين فرص النجاح إلى حد كبير. في حال كثرة الغياب، يتم الإحالة إلى نظام المحكمة. تجنبوا أخذ أولادكم خلال الدوام، أو تحديد مواعيد الأطباء وأطباء الأسنان خلال الدوام. إذا كان ولدك غير قادر على الحضور إلى المدرسة، يرجى الإتصال بمكتب المدرسة على الرقم: 827-6851 (313) قبل 9:00 صباحاً. عند الإتصال يرجى إعطاء المعلومات التالية: إسم الطالب والمعلمة، الصف، سبب ومدة الغياب.

عند عودة ولدكم إلى المدرسة، مسؤوليته أن يسأل معلمته عن الواجب الذي تغيب عنه. إذا اضطرت الطالب إلى التغيب لأكثر من يومين، يرجى التواصل مع المعلمة للتنسيق معها على إستلام الواجبات من مكتب المدرسة. سوف يكون الواجب جاهزاً للإستلام في اليوم التالي قبل أو 3:00 بعد الظهر. سوف تنشر خطة الدروس الأسبوعية والواجبات اليومية على "بلوغ" المعلمة.

الزوار ومقاطعة الحصص الدراسية

غايتنا هي الحد من مقاطعة الحصص قدر الإمكان، كي لا نعرق تعلم الأولاد الأكاديمي. لذا، يجب على جميع الزائرين دون إستثناء أن يمرؤا إلى المكتب فور دخولهم المدرسة.

التأخر في الوصول

يتوجب على الأهل/ أولياء الأمور التوقيع في مكتب المدرسة. لن يعطى الطالب إذن بالدخول دون توقيع الأهل.

أخذ الطلاب المبكر (قبل إنتهاء الدوام)

لن يدعو موظفو مكتب المدرسة الطالب مبكراً لإنتظار وصول أهلهم. عندما تستدعي الضرورة بأن يغادر ولدك المدرسة بسبب مرضي أو أي إصابة، سيتم الإتصال بالأهل. في حال لم تتمكن من التواصل مع الأهل، سوف نتصل بالشخص المحدد على بطاقة الطوارئ للطالب، ويتوجب على الشخص الذي سيأخذ الطالب أن يدخل إلى المكتب للتوقيع على إستلام الطالب. لا يسمح مغادرة الطالب بعد 3:00 بعد الظهر.

أوقات غداء الطلاب

صفوف الروضة والأول : 11:15-11:45

صفوف الثاني والرابع : 11:50-12:20

صفوف الثالث والخامس: 12:25-12:55

الحالات المرضية والأدوية

يجب على الطالب أن يبقى في البيت في حال التقيؤ (الإستفراغ)، أو إرتفاع حرارة الطالب أكثر من 99 درجة، إلتهاب الحلق، تورد في العين، أو أي نوع من الطفح الجلدي (يجب أن لا يحضر بدون تقرير من الطبيب).

يجب على الأهل إبلاغ المدرسة إذا كان ولدكم يعاني من حالات مرضية مثل:

الحساسية، السكري، أو الربو، كي تتخذ الإجراءات اللازمة.

لا يسمح لأي طالب أن يحمل معه في المدرسة أي دواء أو وصفة طبية.

سيقوم موظفو المدرسة بالإشراف على أي دواء فقط عند ملء إستمارة التفويض بالدواء الموجودة في المكتب الرئيسي.

المفقود والموجود

يجب على الأهالي تفقد خزانة "المفقود

والموجود" الموجودة قرب الكافيتريا

أسبوعياً. سننبرع بالموجودات التي لم تأخذ خلال وقت محدد.

الإحتفالات والواجبات الخفيفة

يجب أن تكون الواجبات الخفيفة في الصف

خضار أو فواكه. بخصوص أعياد ميلاد

الطلاب، كل معلمة لها أسلوبها بهذا الخصوص.

غير مسموح إحضار قطع الحلوى (كاب كايكس)

أو أي مأكولات إلى المدرسة. من المستحسن

إستشارة معلمة الصف عن كيفية الإحتفال بولدكم في المدرسة.

ميلر "بلوغ"

لمتابعة أي مستجدات أو أحداث المدرسة، زوروا موقعنا:

miller.dearbornschools.org

"ريمأيند"

أرسل رمز قصير في رسالة نصية

8276850@ إلى الرقم 81010.

سوف تستلم رسالة ترحيب من

Remind "ريمأيند"